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'ENERGIETRANSITIE IS MARATHON - STANDPUNTEN VOORTAAN GEMAKKELIJK TE VINDEN -  ZEVEN
VRAGEN AAN...

I n  d i t  n u m m e r

Binnen onze gemeente is duurzaamheid vooral gericht op klimaat
en energie. Duurzaamheid omvat echter veel meer. Een duurzame
gemeente bevordert ook, voldoende duurzame werkgelegenheid,
ruimte voor duurzaam ondernemen, aandacht burgerparticipatie
en een gezonde en veilige leefomgeving.

Het gaat erom hoe wij als mens
duurzamer met de aarde en met
elkaar omgaan en hoe
ecologische en sociale processen
en systemen gerespecteerd en
weer gecreëerd worden.

Hiervoor zijn enorm veel
initiatieven die we als gemeente
moeten omarmen. De
energietransitie is een marathon
en geen sprint. Voor de VVD
Sittard-Geleen is draagvlak,
haalbaarheid en betaalbaarheid
van belang.

Maar ook dat we niet alleen voor
deze opgave staan, immers ook
de provincie en het rijk hebben
een taak in dezen. Bijvoorbeeld
door het voor woningeigenaren
aantrekkelijk te maken om te
verduurzamen, dit kan door het
fiscaal aftrekbaar te maken. 

Samen gaan we hiermee aan de
slag want ook onze kinderen en
kleinkinderen verdienen net zo'n
fijne woonomgeving als wij.

'Energietransitie is
marathon, geen sprint'

NIEUW!
Standpunten
gemakkelijk te
vinden via site
Nieuw op onze website: de rubriek
“Standpunten”. Voortaan hoef je dus
niet langer door het
verkiezingsprogramma te bladeren,
als je op zoek bent naar een bepaald
standpunt. De rubriek is
gemakkelijk te benaderen via de
bovenkant.

Het idee is ontstaan tijdens een
overleg tussen Frank en Chris, die dit
voorbeeld al bij andere netwerken
zagen. Collega Michiel heeft
uiteindelijk een complete
kennisbank opgebouwd met daarin
gerangschikt al onze standpunten.

In slechts drie klikken kom je
voortaan bij het standpunt dat je
zoekt. Geïnteresseerd? Scan dan
onderstaande QR-code met je
telefoon, of ga naar
sittardgeleen.vvd.nl. 



POLITIEK PODIUM
VVD IN DE MEDIA

In de aanloop naar de verkiezingen
opent de krant MIJNGazet een
politiek podium. Ook VVD Sittard-
Geleen neemt hieraan deel en
krijgt tweewekelijks een stelling of
vraag voorgelegd over actuele
thema’s. In dit nummer zoomen
we in op het thema ‘Veiligheid’.

‘SITTARD-GELEEN IS EEN VEILIGE
GEMEENTE OM TE WONEN’

Veiligheid van groot belang
Het is fijn wonen in Sittard-Geleen. Daarbij is
veiligheid van groot belang. Hoewel 100% veiligheid
niet mogelijk is, doen we ons best om daar zo dicht
mogelijk bij in de buurt te komen. De politie en boa’s
verdienen onze volledige steun. We willen de
veiligheid vergroten binnen onze beide stadscentra
door meer gebruik te maken van zakpalen en extra
camerabeveiliging. In onze stad moet iedereen
zichzelf kunnen zijn. Daarom pakken we
discriminatie en geweld tegen LHBTI’s keihard aan
en zorgen we ervoor dat het doen van aangifte zo
makkelijk mogelijk wordt gemaakt. 

Actief in de wijk
Binnen de wijken zijn de bewoners zelf via buurtapps
heel actief in het signaleren van potentiële
veiligheidsrisico’s. Dit vindt de VVD een heel goed
initiatief, in aanvulling op het succes van de
wijkagent. De gemeente moet actiever het Politie
Keurmerk Veilig Wonen onder de aandacht brengen
van (nieuwe) inwoners. Met elkaar kunnen we het
aantal woninginbraken verder terug brengen.

Dit standpunt verscheen onlangs in MIJNGazet, de
weekkrant van Sittard-Geleen in de rubriek 'Politiek
Podium'. Kijk op onze website voor onze overige
standpunten.

Heb jij ideeën om onze
gemeente nog veiliger te
maken? We horen graag

van je! Neem gerust
contact met ons op.

 



HAJER HARZI
Leeftijd: 58
Werk: Adviseur sociale voorziening
Hobby's: Golfen, reizen, lezen
Woonwijk of dorpskern waar ik vandaan
kom: Geleen/Hemelrijk 
Favoriete plek in onze gemeente: Geleen
Zuid
Mijn favoriete 046-punt is: 2.5 Waar
iedereen meedoet en integreert. Een
inclusieve samenleving waarin mensen
volwaardig kunnen participeren. Een
inclusieve samenleving waar iedereen in
Sittard-Geleen zelfstandig kan wonen en
onderwijs volgen, voelt iedereen zich
welkom als consument, heeft iedereen
gelijke kansen als werknemer of als
ondernemer en heeft iedereen toegang
tot informatie en financiering en zijn
openbare gebouwen en openbaar
vervoer voor iedereen toegankelijk.
Verenigingen waar ik actief ben:
Allochtonen Geleen breed en Al Wastia.
Hierom wil ik de gemeenteraad in:
Meedoen is een mensenrecht. Hier heb ik
altijd in geloofd, en altijd geprobeerd om
mijn steentje aan bij te dragen. Op mijn
58e heb ik al veel van de diversiteit van
onze samenleving mogen zien. Alle
goede, en slechte dingen die het met
zich meebrengt. Ik heb gezien hoe
mensen uitgesloten worden om welke
reden dan ook. Meedoen is helaas nog
steeds niet vanzelfsprekend voor
iedereen. Daarom wil ik graag de
handschoen oppakken en stel ik mij
kandidaat voor de
gemeenteraadsverkiezingen op 16 maart
2022. Ik wil mijn kennis en ervaring, maar
vooral mijn grote netwerk van ongezien
talent inzetten om onze samenleving
beter te laten werken. Door mensen in
hun kracht te zetten en te bouwen aan
de middelen waarmee zij hun geluk zelf
kunnen opbouwen. Daar geloof ik in.
Samen met u kan ik het verschil maken. 
Hopelijk geeft u mij uw vertrouwen!

COLOFON
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Leeftijd: 45
Woonwijk of dorpskern waar ik vandaan
kom: nieuwe Baandert
Werk: Forecasting Analyst Workforce
management - ervoor zorgen dat het
belverkeer in een klantcontactcenter
ordentelijk verloopt
Hobby's: sport (fitness, rennen,
wandelen), film en series en culinair eten
Favoriete plek in onze gemeente: Markt
Sittard
Mijn favoriete 046-punt is: 2.2 Waar de
stad bruist en bezoekers van buiten
aantrekt. Onze lokale ondernemers
werken iedere dag hard aan een
levendige en aantrekkelijke winkelstraat.
Door in leegstaande gebouwen wonen,
werken, detailhandel en horeca te
vermengen, creëren we een bloeiende
lokale economie. Een stad komt pas echt
tot leven als de binnenstad bruist. Met
een veilig en aantrekkelijk centrum,
trekken we bezoekers aan van buiten en
zorgen we voor een prettige stad, die
klaar is voor de toekomst.
Hierom wil ik de gemeenteraad in: we
hebben prachtige stads- en dorpskernen
met mooie voorzieningen. De steden om
ons heen hebben allerlei initiatieven met
open armen ontvangen en onze
gemeente heeft afgelopen jaren helaas te
veel tegengehouden. Graag zie ik de
bezoekers van binnen en buiten de
gemeente weer naar onze gemeente
toekomen om verdere leegstand en
vertrekkende ondernemers te
voorkomen.  Laat de ondernemers weer
ondernemen en sta open voor creatieve
ideeën. Voldoende voorbeelden zijn er,
zoals de exploitatie van de
Schwiensweide met een recreatiepark.
Ik ben ervan overtuigd dat wij als VVD
onze gemeente weer op de kaart kunnen
brengen! 16 maart aanstaande is de dag
dat eindelijk deze stap vooruitgezet kan
worden.

FRANK VAN DER VENNE CHRIS DE BOER

ZEVEN VRAGEN AAN...
KANDIDATEN STELLEN ZICH VOOR

In de serie "Vragen Aan" stellen de kandidaten van de lijst in Sittard-Geleen zich voor. Met vandaag Hajer Harzi, Frank van der
Venne en Chris de Boer. Deze profielen zijn ook terug te vinden op onze website. 

Leeftijd: 38 
Woonwijk of dorpskern waar ik
vandaan kom: Sittard - de Baandert
Werk: Front-end Nerd in opleiding. Je
weet wel, zo’n type die graag code
klopt. En ik ben in de lead bij een online
popcultuurmagazine
Hobby’s: Popcultuur (Marvel DC, Harry
Potter, horror), Bourgondisch leven 
Favoriete plek in onze gemeente:
Stadspark, Ophovenerhof, natuurgebied
bij de Kollenberg
Mijn favoriete 046-punt is: Ik heb er
zelfs 2. Enerzijds 1.5 (waar draagvlak is
voor nieuwe kernenergie) en anderzijds
2.4. (waar zoveel mogelijk mensen aan
het werk gaan), waarbij met name de
punten “zelfredzaamheid” en
“eigenwaarde” voor mij voorop staan. Ik
zie zelfs mogelijkheden om deze twee
punten te koppelen.
Hierom wil ik de gemeenteraad in: Het
is duidelijk: we staan voor een aantal
stevige uitdagingen. De belangrijkste is
verre weg dat we dé plek waar we zo
van houden zo goed mogelijk moeten
doorgeven aan de volgende generatie.
Het feit dat ik geadopteerd ben, is voor
mij een extra drijfveer om deze plek nog
beter door te geven: het had in 1983
immers heel anders kunnen aflopen.
Voor Sittard-Geleen ligt er een kans om
de pioniersrol te nemen in het
Kernenergie-dossier, waardoor we
meteen ook nieuwe banen kunnen
creëren op diverse niveaus. En wat te
denken van research naar kernfusie,
bijvoorbeeld in samenwerking met
Hogeschool Zuyd en Universiteit
Maastricht? Maar ook in andere
sectoren is er volop werk, getuige alleen
al het aantal gerichte IT-aanbiedingen
die ik wekelijks krijg (meer dan tien!).
Kortom: alle hens aan dek. Neem jij
samen met ons die pioniersrol in de
‘Kernport-regio’? 




